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ZAPISNIK 
sa VII(sedme) vanredne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 01.04.2016. 

godine u prostorijama Opštine Herceg Novi sa početkom u 08,30 časova. 
Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji  je 

pozdravio prisutne i otvorio sjednicu. Obavjestio je prisutne da je današnja sjednica sazvana na zahtjev 
više od 1/3 odbornika a shodno članu 44 Statuta Opštine Herceg Novi i članu 63 Poslovnika Skupštine 
opštine Herceg Novi. Saziv za današnju sjednicu sa materijalima upućen je 22.03.2016. godine svim 
odbornicima, predsjedniku Opštine, Glavnom administratoru, parlamentarnim partijama i strankama, 
obrađivaču i predstavnicima sredstava javnog informisanja. 

Predsjednik Skupštine je obavijestio prisutne da je odsustvo sa sjednice najavio odbornik Boris 
Seferović, kao i da je na Kolegijumu predsjednika Skupštine Klub odbornika „Građanski savez“ najavio 
da neće prisustvovati današnjoj sjednici. 

Tok sjednice fonografski se snima, a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio  TV Herceg Novi. Zainteresovanost za televizijskim snimanjem, iskazale su RTVCG  i  TV„Herceg 
Novi“. 

O zapisniku sa sjednice stara se Dragana Stanišić iz  Službe Skupštine.  
Polazeći od  člana 64  stav 1  i 2 Poslovnika  Skupštine opštine Herceg Novi, nakon  izvršene 

prozivke,  predsjedavajući  je  konstatovao  da  sjednici  od  ukupno  34  odbornika  prisustvuje  24 
odbornika, te da su obezbjeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 

Odbornik Obrad Gojković je proceduralno upoznao prisutne da će Klub odbornika „Demokrate 
Herceg Novi“ dostaviti Predsjedniku Skupštine dvije pravosnažne presude Privrednog  suda koje  se 
odnose na  izgradnju „Sportskog centra“  Igalo, a na osnovu kojih  je utvrđena odgovornost  izvođača 
radova „ Energoprojekt“ prilikom postavljanja poda u sportskoj hali.Traži od predsjednika Skupštine 
da o istima obavijesti nadležne državne i opštinske organe u cilju zaštite interesa Opštine Herceg Novi 
i nadoknade štete. 

U  proceduralnom  javljanju  odbornica  Danijela  Đurović  traži  da  se  Predlog  Odluke  o 
razriješenju Predsjednika Opštine Herceg Novi povuče sa predloga dnevnog reda iz razloga što postoji 
mnogo kvalitetniji način da se prevaziđe postojeća situacija i što se u većini slučajeva radi o pogrešnom 
tumačenju pravnih akata, na šta Andrija Radman predsjednik Skupštine daje pojašnjenje da s obzirom 
da se radi o vanrednom zasijedanju, da će se odbornici svojim izjašnjavanjem odrediti prema dnevnom 
redu. 

Odbornik Mirko Mustur postavlja pitanje da  li  je Skupštini pristiglo  tumačenje Agencije  za 
spriječavanje korupcije Crne Gore, u pogledu postojanja konflikta interesa većine odbornika vladajuće 
koalicije,  i ako nije, kako se Skupština određuje po tom pitanju, na šta Andrija Radman predsjednik 
Skupštine daje pojašnjenje da  je većina odbornika koja  je procjenila da  je u konfliktu  interesa, već 
podnijela  ostavke  na  funkcije  u  organima  upravljanja  javnih  preduzeća  i  ustanova  čiji  je  osnivač 
Opština, da Skupština opštine ni nakon urgencija nije dobila odgovor od Agencije  za  spriječavanje 
korupcije Crne Gore, te da Skupština može punovažno raspravljati i odlučivati po svim tačkama koje 
se nađu na dnevnom redu. 

Odbornica  Ljiljana  Bojanić  je  takođe  zatražila  da  se  navedeni  Predlog  Odluke  povuče  sa 
dnevnog reda  ili da se preformuliše s obzirom da  je PR Opštine Herceg Novi dao  izjavu da Opština 
Herceg Novi ima samo jednog predsjednika i da je to Nataša Aćimović, u kom slučaju naziv današnje 
tačke bi trebao da glasi: Predlog Odluke o razrješenju Predsjednice opštine Herceg Novi. 

U daljem Predsjednik Skupštine je obavijesto prisutne da se shodno članu 44 Statuta opštine 
Herceg Novi, predloženi dnevni red vanrednog zasijedanja ne može proširiti nakon njenog sazivanja, 
isti stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“ i 6 glasova „protiv“, usvojila 
sledeći 

D N E V N I  R E D 

1. Predlog Odluke o razriješenju Predsjednika Opštine Herceg Novi. 
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I 
   U uvodnom izlaganju po Predlogu Odluke Andrija Radman predsjednik Skupštine je upoznao  
prisutne  da  je  navedeni  Predlog  Odluke  posledica  Presude  Upravnog  Suda  Crne  Gore,  kojom  je 
poništena Odluka o razriješenju Predsjednika Opštine broj 01‐3/69‐15 od 08.07.2015. godine. Naime, 
Upravni  sud postupajući u  sporu, koji nije  spor pune  jurisdikcije, nije našao opravdanost  sazivanja 
redovne  sjednice  po  hitnom  postupku,  te  je  iz  tog  razloga  poništio  navedenu  Odluku,  naložio 
sprovođenje  novog  postupka  u  kome  će  se  eliminisati  navedeni  nedostatci  u  proceduri  sazivanja 
sjednice i donošenje novog akta u roku od 30 dana.  U tom smislu predlagač je zatražio da se postupi 
po presudi Upravnog suda  i da se donese nova Odluka sa punim poštovanjem zakonske procedure, 
odnosno Poslovnika Skupštine opštine. U tom dijelu su i Odluka i predlog dopunjeni sa obrazloženjem, 
a prilikom sazivanja  i slanja materijala je  ispoštovan Poslovnikom utvrđeni rok za sazivanje sjednice 
čime je u potpunosti ispoštovano sve ono na šta je Upravni sud ukazao. Takođe je upoznao prisutne 
da  je dana 31.03.2016.  godine odbornik Nikola Gojković dostavio  Službi  Skupštine obavještenje o 
ostavci na mjesto Predsjednika Opštine, ali da ostavku shodno članu 118 stav 3 Poslovnika Skupštine 
opštine  Herceg  Novi  nije moguće  dati  ukoliko  je  pokrenut  postupak  za  razriješenje,  o  čemu  je 
pismenim putem  i obavješten Nikola Gojković. U  svrhu pojašnjenja da  li Opština Herceg Novi  ima 
jednog ili dva predsjednika navodi da Opština ima jednog predsjednika i to Natašu Aćimović koja je 
izabrana u potpunosti po zakonitoj proceduri ali  i da  je činjenica da  je paralelno s tim Upravni sud 
poništio Odluku koju je donijela ova Skupština o razrješenju Predsjednika Opštine Herceg Novi‐ Nikole 
Gojkovića. Navodi da bi hipotetički gledano Nikola Gojković mogao obavljati  funkciju predsjednika 
Opštine  da  je  ova  Skupština  sazvala  sjednicu  na  kojoj  bi  konstatovala  Presudu  Upravnog  suda  , 
konstatovala da je poništena Odluka o razriješenju Predsjednika Opštine i da je Nikola Gojković podnio 
ostavku na mjesto odbornika.   Cijeneći da to nije bio slučaj,   proizilazi da Opština Herceg Novi  ima 
jednog predsjednika i da je to Nataša Aćimović. 
  Odbornik Miloš Konjević navodi da Novska  lista nije učestvovala ni prilikom  imenovanja ni 
razriješenja Nikole Gojkovića na mjesto predsjednika Opštine, pa neće učestvovati ni danas 01. aprila, 
dana šale, kada se po drugi put razriješava Predsjednik opštine. Navodi da je razočaran načinom na 
koji Predsjednik Skupštine obavlja svoju dužnost  i da  će Novska  lista naći načina da se suprotstavi 
ovakvom načinu rada i daljem narušavanju digniteta ovog doma. 
  Andrija Radman predsjednik Skupštine navodi da svoju funciju obavlja u skladu sa Zakonom i 
procedurom, ali da ukoliko neko od odbornika nije zadovoljan radom Predsjednika Skupštine može da 
pokrene postupak za njegovu smjenu,  ili ako bilo ko od odbornika nađe za shodno da  je potrebno 
sazvati  posebnu  sjednicu  na  kojoj  bi  se  bi  se  razmatralo  da  li  je  Predsjednik  Skupštine  u  svom 
dosadašnjem radu poštovao procedure i Poslovnik, takva sjednica će biti sazvana. 
  Odbornik Obrad Gojković navodi da je ostavka Nikole Gojkovića moralni čin i njegov način da 
se  distancira  od  politike  vladajuće  većine.  U  daljem  navodi  da  će  i  ova  Odluka  kao  i  Odluka  o 
imenovanju predsjednice Opštine uskoro biti poništene od strane Upravnog suda , ali da ni tada pravda 
neće biti zadovoljena, već kad oni koji ne poštuju Zakone ove države, budu sankcionisani od strane 
nadležnih organa. 
  Andrija Radman predsjednik Skupštine  je dao pauzu u  trajanju od pet minuta,  čime  je  rad 
sjednice Skupštine prekinut u 09,35 časova i nastavljen u 09,40 časova.  
  Nakon što  je predsjednik Skupštine konstatovao da postoji kvorum potreban za punovažan 
rad i odlučivanje, za riječ se javila odbornica Ljiljana Bojanić koja je tom prilikom istakla da kao građanin 
i odbornik, koji nastoji da sačuva dignitet ovoga doma, ne želi da učestvuje u smjenjivanju Predsjednika 
Opštine,  01.  aprila,  te  da  nije  primjereno  toliko  nepoštovanje  prema  dosadašnjem  koalicionom 
partneru, uglednom građaninu  i privredniku. Navodi da koaliciji na vlasti nije bila dovoljna ostavka 
Nikole Gojkovića, već je trebalo sazvati posebnu Skupštinu, na kojoj bi se dodatno omalovažio ugled 
ovog čovjeka, grada i svih odbornika. Žao joj je što je Klub odbornika Građanski savez zauzeo stav da 
ne prisustvuje današnjem zasijedanju,  i što  je na  taj način odlučio da pokaže  svoje nezadovoljstvo 
postupcima vladajuće koalicije, nakon čega je napustila skupšinsko zasijedanje. 
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  Odbornica  Danijela  Đurović  navodi  da  Klub  odbornika  Socijalističke  narodne  partije  nije 
učestovao ni u izboru Nikole Gojkovića za predsjednika Opštine, tada kandidata vladajuće koalicije, pa 
neće  učestvovati  ni  u  njegovom  formalnom  razriješavanju.  Navodi  da  ne  stoji  obrazloženje 
predsjednika Skupštine dato u uvodnom  izlaganju da bi Nikola Gojković mogao da obavlja  funkciju 
predsjednika Opštine pod uslovom da je Skupština sazvala sjednicu na kojoj bi konstatovala presudu 
upravnog suda i konstatovala prestanak mandata odborniku Nikoli Gojkoviću. Navodi da se vladajuća 
koalicija  uprkos  činjenici  da  je  uskoro  slijedila  Presuda Upravnog  suda  po  tužbi Nikole Gojkovića, 
odlučila da po ubrzanom postupku sazove sjednicu na kojoj je ponovno imenovala Natašu Aćimović za 
predsjednicu Opštine, za čije imenovanje smatra da je suprotno Statutu opštine Herceg Novi. Takođe 
smatra da  je  vladajuća  koalicija mogla da prevaziđe postojeću  situaciju  izmjenom  Statuta opštine 
Herceg Novi, ali da  se  ipak odlučila  za  smjenu Nikole Gojkovića,  za koga  tvrdi da nije Predsjednik 
opštine.  Smatra  da  je  vladajuća  koalicija mogla  da  ne  sazove  ovu  sjednicu  i  na  narednoj  sjednici 
konstatuje ostavku Nikole Gojkovića, te da istog smjenjuje zbog unutarkoalicionih odnosa a ne zbog 
navodnih propusta u radu. 
  Andrija  Radman  predsjednik  Skupštine  daje  pojašnjenje  da  je  sjednica  sazvana  radi 
ponavljanja postupka a shodno presudi Upravnog suda, čime se predmet vraća u prvobitni postupak, 
a  to  je postupak  razrješenja Predsjednika Opštine. Da ova  sjednica nije  sazvana, ne bi  se okončao 
postupak razriješenja Predsjednika Opštine‐ Nikole Gojkovića, što bi prouzrokovalo novo reagovanje, 
kojim bi tužilac tražio da meritorno odluči Upravni sud.  
  Odbornica Danijela Đurović ponavlja da je vladajuća koalicija mogla da prevaziđe postojeću 
situaciju na način da ne izglasa dnevni red i da na narednoj sjednici konstatuje ostavku Predsjednika 
opštine Nikole Gojkovića, ali odlučila se da još jednom da mogućnost Upravnom sudu da poništi akta 
koje donosi ova Skupština, te postavlja pitanje da li se ovo radi namjerno ili iz neznanja. Podsjeća da  
za vrijeme njenog obavljanja funkcije Predsjednice Skupštine, nijedna Odluka nije bila poništena. 
  Odbornik Mirko Mustur  smatra  da  bi  ova  Skupština  trebalo  da  raspravlja  o  predstojećoj 
turističkoj sezoni i problemima sa kojima se suočava lokalna samouprava, a ne o pitanju koje je trebalo 
razriješiti još prethodne godine. 
  Odbornik  Obrad  Gojković  predlaže  da  se  Skupština  o  Predlogu  Odluke  o  razrješenju 
Predsjednika  Opštine  Herceg  Novi  izjasni  pojedinačnim  glasanjem,  kao  i  o  sledećem  predlogu 
zaključka:  „Skupština  opštine Herceg Novi  obavezuje  Predsjednika  Skupštine  opštine Herceg Novi 
gospodina Andriju Radmana da sa nadležnim organima vlasti Opštine Herceg Novi provjeri da  li su 
isplate  pravnim  i  fizičkim  licima  u  projektu Herceg Novi‐  Evropska  prijestonica  kulture  od  strane 
Turističke organizacije Herceg Novi  izvršene u  skladu  sa Zakonom, posebno  sa Zakonom o  javnim 
nabavkama, i o tome obavijesti ovu Skupštinu i nadležne organe, tj. tužilaštvo.“  
  Odbornik Mladen Ivanović navodi da imajući u vidu da se bivši predsjednik Opštine po drugi 
put ne pojavljuje na  sjednici  Skupštine na  kojoj  se  raspravlja o njegovom  razrješenju,  to  se može 
zaključiti da  isti ni nema potrebnih argumenata protiv podnešene  inicijative za njegovu smjenu. Ne 
slaže se sa navodima opozicije da  je pokušaj ostavke Nikole Gojkovića moralni čin, već namjera da 
dovede Skupštinu u eventualni pravni problem. 
  Kako više nije bilo zainteresovanih za raspravu, predsjedavajući je pozvao odbornika Obrada 
Gojkovića da koriguje predlog zaključka i upoznao ga da shodno Statutu i Poslovniku može predložiti 
formiranje radne grupe u svrhu  ispitivanja zakonitosti rada  javnih službi ukoliko sumnja da postoje 
određene nepravilnosti u  radu  istih,  a  da on  ni  kao odbornik ni  kao  Predsjednik  Skupštine nema 
ovlaštenja da vrši određene istražne radnje.  
  Kako  je  odbornik Obrad Gojković  insistirao  da  se  Skupština  izjasni  po  predlogu  zaključka, 
predsjedavajući  je  stavio na  izjašnjavanje  isti  i  konstatovao da  Skupština uz  sledeće  izjašnjavanje: 
Andrija  Radman  „protiv“,  Slobodan  Radović    „protiv“,  Suzana  Tomanović  „protiv“,  Sandra  Požgaj 
„protiv“,  Jarmila  Radović  „protiv“,Slavko  Vavić  „protiv“,Mario  Kilibarda  „protiv“,  Gordana  Rajović 
„protiv“,Mlađen  Bulajić  „protiv“,  Tamara  Vukašinovć  „protiv“,  Nedeljko  Vlahušić  „protiv“,  Slavka 
Gojšina „protiv“, Nevena Keković „protiv“, Dušan Radović „protiv“, Nataša Martić „protiv“, Mladen 
Ivanović „protiv“, Željko Vavić „protiv“, Gligo Mitrović „protiv“, Danijela Đurović „za“, Stevo Cvjetković 
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„za“, Mirko Mustur „za“ i Obrad Gojković „za“, tj. da uz 18 glasova „protiv“ i 4 glasa „za“, nije usvojen 
predlog zaključka. 
  Odbornik Obrad Gojković je naveo da kako vladajuća većina ne želi da omogući odbornicima i 
javnosti uvid u poslovanje i zakonitost rada Turističke organizacije, Klub odbornika Demokrate Herceg 
Novi će napustiti zasijedanje Skupštine. 
  Odbornica Danijela Đurović  je navela da Klub odbornika Socijalističke narodne partije neće 
prisustvovati  izjašnjavanju  po  Predlogu Odluke  o  razrješenju  Predsjednika  opštine Herceg Novi,  s  
obzirom  da  je  isti  predmet  unutarkoalicionog  dogovora  Demokratske  partije  socijalista  i  Grupe 
građana Izbor. 
  Andrija  Radman  Predsjednik  Skupštine  je  istakao  cijeneći  da  je  predlagač  ispred  Kluba 
odbornika  Demokrate  Herceg  Novi  koji  je  tražio  pojedinačno  izjašnjavanje  po  Predlogu  Odluke, 
napustio  zasijedanje Skupštine,  time  i povukao predlog da  se Skupština pojedinačno  izjašnjava po 
istom. 
  Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Predlog Odluke o razrješenju Predsjednika Opštine 
Herceg Novi, te nakon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština uz 18 glasova “za”, donijela sledeći 
 

Z a k lj u č a k 
 
DONOSI SE Odluka o razrješenju Predsjednika opštine Herceg Novi, u predloženom tekstu. 
 
Predsjedavajući se zahvalio prisutnima na saradnji i zaključio rad sjednice Skupštine u 10,30 časova. 
 
 
 
V.D. SEKRETARA                PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać                Andrija Radman 


